
Florenzi: Podążamy właściwą drogą
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Jednym z niewielu piłkarzy, którzy rozegrali całe spotkanie, a na pewno

tym, który zrobił najwięcej kilometrów, był Alessandro Florenzi. Młody

pomocnik udzielil po meczu wywiadu dla Roma Channel.

 

- Czuję się dobrze, jest ok.

 

Twoja dostępność na boisku?

- To cechy, które posiadam, staram się być do dyspozycji drużyny. Tym, co się liczy

na koniec, jest drużyna i przywiezienie do domu wyniku. Gdy to potrzebne, musimy

się dostosować. Maicon jest graczem ofensywnym i gdy trzeba musimy wracać jak

najszybciej do obrony. Mecz był rozgrywany w szybkim tempie, w sobotę

rozpoczyna się Serie B, grali już w Coppa Italia, dlatego spotkaliśmy się z już gotową

Ternaną. Musimy podążać tą drogą, gdyż jest właściwa, aby przynosić do domu to,

co chcemy, czyli wyniki.

 

Strootman i Pjanic?

- Nic poważnego.
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